
Vereniging Stadstafel Klundert,
Inspreken extra vergadering keuzes toekomstige begroting 26 oktober 2020
Melten Dekkers (vz)

Voorzitter, commissieleden, raadsleden, wethouders, en andere aanwezigen,

Inmiddels is de Stadstafel Klundert ruim 7 jaar met sociale partners en gemeente in gesprek 
om de leefbaarheid te verbeteren. Zoals al vele malen herhaald hebben wij als Stadtafel 
leden een breed gevoel wat er leeft, maar we zijn zeker geen volksvertegenwoordiging. 
Wij vinden het een stap in de goede richting om de Stads- en Dorpstafels van de 11 kernen 
mee te nemen in de lastige keuzes die jullie telkens moeten maken. 

Als bestuur hebben wij daarom met een aantal vaste werkgroep leden het keuze document 
helemaal doorgenomen en daar waar we voldoende inzicht hadden over waar het voorstel 
overging onze input geleverd. We snappen als geen ander dat een keuze die gemaakt wordt 
effect heeft op een ander voorstel. 

Of onze inspanning een effect zal hebben op u is voor ons een vraag. Wij hopen van wel. Om 
u een indruk te geven: Om met een gepast antwoordt te komen op 97 bladzijden zijn wij als 
vrijwilligers ruim 60 uur bezig. We hopen dan ook dat er effect te horen en te zien in de 
komende beraadslagingen van de raad. In ieder geval hopen wij dat jullie als raadsleden de 
moeite nemen om ons voorstel door te lezen en er iets van te vinden.

U weet dat de wachtende projecten portefeuille van de kern Klundert inmiddels gegroeid is 
naar ruim 20 projecten. Veel van deze projecten bespreken wij als sinds 2015 en we zien 
maar geen daadkracht om tot uitvoering te komen. We zagen de bui vorig jaar al hangen dat 
na de 7 vette jaren de 7 magere jaren een keer aan moesten gaan breken. Onze zorg is dat 
doordat er geen aandacht was voor de projecten in Klundert ze in de magere jaren wederom 
uitgesteld zouden worden.

Eerst is er geen tijd en dan wordt geld het excuus. Gelukkig zien we in het voorstel dat een 
paar van deze langslepende projecten benoemd zijn en nog door lijken te gaan.
Verder hebben wij een aantal andere keuzes gemaakt dan in het college voorstel. De reden 
is dan dat wij vinden dat het of geen kerntaak is van de gemeente of dat het geld op een 
betere manier kan rondgaan in de gemeente Moerdijk om daarmee de leefbaarheid te 
verbeteren. Verder missen we vaak de context om een goed beeld te kunnen geven. 
In korte bewoordingen op bijlage 1 ziet u onze adviezen en in sommige zijn we bereid echt 
te kiezen. Een voorbeeld daarvan gaat over de bibliotheek. Als inwoners in 10 van de 11 
kernen geen boeken kunnen lenen in hun kern laten we het dan echt helemaal anders doen 
en 11 van de 11 kernen sluiten en een ophaal en inlever adres creëren.
We kiezen ook duidelijk voor het ondersteunen van verenigingen in sport en cultuur omdat 
dat de leefbaarheid pas echt in standhoud. Geen eigenclubjes van de gemeente die in deze 
markt zit.
We realiseren ons dat we ons in een korte argumentatie hebben uitgedrukt, dat als er 
vragen over specifieke zaken zijn dan hoor ik het graag nu of op een later moment. 



Er zijn drie zaken die ik expliciet wil toelichten 

1 Meerjaren onderhoudsplannen.
In Klundert zijn er diverse projecten die te maken hebben met achterstallig onderhoud. 
Wegen, trottoirs, bruggen, de groen kern, Verlaatsheul, vlonders, muren van de Bottekreek, 
fietspaden, de groenstrook. We mogen toch aannemen dat jullie niet blind en doof zijn voor 
deze problemen. De 7 magere jaren zijn aangebroken, maar Klundert zou graag zien dat 
jullie hierop niet gaan bezuinigen en nu een keer gaan uitvoeren wat al zo lang nodig is. Stop 
allerlei plannen waar niemand op zit te wachten en laat het ambtelijk apparaat deze 
projecten oppakken.

2 Het Centrumplan van Klundert 
Dit is een mooi voorbeeld van een plan zonder eind. Telkens worden er nieuwe meningen 
gevraagd en dan gaan we weer onderzoeken. Ondertussen is de projectleider wederom 
gewisseld dus beginnen we weer opnieuw. Klundert verwacht juist in de 7 magere jaren 
daadkracht en dat we ook dit plan nu een keer naar de volgende fase brengen. Overigens 
zijn het Centrumplan Klundert en het project Vitale Centra 2 verschillende initiatieven, tenzij 
deze samengevoegd zijn, maar dan zouden we daar als Stadstafel graag in voorgelicht zijn.

3 Juist nu kansen pakken 
Er zijn in deze magere jaren ook kansen die we moet pakken. U begrijpt dat de Niervaert  in 
zijn huidige vorm met zwemmen, sporten, zalen, en horeca van ongelofelijk belang zijn voor 
Klundert en om in de toekomst ook nieuwe gezinnen aan te trekken als de wijk Blauwe Hoef 
bebouwd kan gaan worden. De scholen zijn er inmiddels uit en willen graag naar een 
gebouw in de buurt van de Niervaert. Een heel logische stap, sporten en onderwijs bij elkaar 
brengen. Zelfs de natte gymles is weer mogelijk met zo veel water in een kern. Het is aan u 
om te bepalen of dit gegund wordt aan Klundert. Zoveel synergie daar moet financieel, maar 
zeker ook voor de gebiedsontwikkeling en grote kans benut worden. 
U kunt ook onderzoekskosten voor de Niervaert besparen als u kiest om het hele  complex in 
Klundert te vervangen. Het zou ook daadkracht tonen dat Klundert er weer toe doet voor u, 
want dat gevoel is er nu bij ons niet.

Waar zit het grote geld?
Als laatste missen wij een heel belangrijk aandachtspunt als het gaat om bezuinigen.
Als Stadstafel merken wij dat er in diverse onderzoeken van onafhankelijke adviseurs vaak 
wordt gesproken over onvoldoende aandacht voor contract management. Zelf hebben wij 
dit 2 keer meegemaakt. 5 jaar geleden met de Niervaert bleek achteraf dat de totale 
bezuinigsopdracht met het nieuwe contract al bijna gehaald was. Nu 5 jaar later blijkt dat 
contractbeheer nog steeds niet echt op orde is. Als dat voor de Niervaert geldt dan is dat 
waarschijnlijk een structureel probleem. 

Nogmaals het is fijn dat wij mee mogen denken met waar je tussen kunt kiezen, maar wij 
zien nergens dat alle contract partners gevraagd worden om samen deze bezuinigingen door 
te komen. Als iedere contractpartner 5 % inlevert doen we het samen. Ik hoor veel van jullie 
nu denken dat kan niet want het zijn contracten en die kun je niet zo maar wijzigen. Kom uit 
je droom, heel Nederland is aan het overleven en iedereen begrijpt dat deze 
omstandigheden voor nieuwe manieren van samenwerken zorgen. 



Als je je partners uitlegt dat je voor de lange termijn relatie nu aanpassingen nodig acht zijn 
ze bereid te luisteren en samen naar oplossingen te zoeken. Ja het is veel werk en misschien 
moeilijker dan gewoon uit dit lijstje te schrappen. Het grote geld, dames en heren zit in de 
grote uitgaven en daarop bezuinigen loont echt de moeite. 

Als het toch jullie keuze blijft om niet achter de contracten aan te gaan dan is de oproep uit 
Klundert om de achterstallige projecten waar afgelopen jaren geen tijd voor was om die nu 
toch op te pakken en daadkracht te tonen dat Klundert er toe doet.
Wees ook daadkrachtig in Klundert: Investeer in de Niervaert en het zwembad, de scholen, 
woningbouw, al het achterstallig onderhoud en rond het centrumplan een keer af.

Ik dank jullie voor de aandacht.



Bijlage 1
Spoor Mogelijke 

besparing
Korte uitwerking Besparing Extra inkomsten

A1 Stem en Energiek Moerdijk geen financiële bijdrage geven. Ambtenaar inhoudelijk 
verantwoordelijk stellen

 €  -150.000,00  

C1 Beeldkwaliteit niet verlagen   
C2  In Klundert eerst achterstallig onderhoud uitvoeren   
C3 Bijen linten behouden   
C4 Maatregel AANGEPAST doorvoeren en Stadstafel gaat ze vullen. I.p.v. 750 euro per 

bak doet de Stadstafel het voor 250
 €    -27.000,00  

C7 Bevolking hoeft niet bij te dragen in overlast van anderen. Bedrag bij het 
Havenbedrijf en Rijkswaterstaat ophalen

 €    -13.000,00  

C9 Op bv dinsdag sluiten van milieustaat geen probleem, medicijnen route schrappen 
(nog niet gemist), GFT laten staan

  

E2 BOA inzetten om gedrag rondom scholen te beïnvloeden   
F1 Besteding niet herkenbaar in Klundert.   
G1 Ga de onderhoudskosten voor buitensportverenigingen niet halen bij de 

verenigingen. Is contract management voldoende?
  

H1 Havenbedrijf mag zelf meer gaan betalen. De windmolens leveren hen per jaar veel 
geld op

 €    -40.000,00  

H2 Ontvangen garantievergoeding van het Havenbedrijf verhogen. De windmolens 
leveren hen per jaar veel geld op

  €           50.000,00 

I1 Wat levert dit op voor lokale ondernemers?   
I2 Het overheidsclubje Moerdijk marketing afschaffen en direct naar de subsidie 

regeling voor de verenigingen
  

I3 Maatregel niet doorvoeren ondernemersfonds mede gebruiken voor lokale 
initiatieven.

  

K1 Toeristische informatiepunten in Klundert & Willemstad een gelijke vergoeding van 
1500 in Zevenbergen in gem huis.

 €      -7.000,00  

Bestaand 
beleid
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 M4 Minder toezicht van BRZO is meer risico. Op project basis inhuren voor bv LPM is 

duurder. Willen we dit echt?
  



N-1 Bieb in school behouden voor de jeugd. Scholen zitten niet te wachten op 
"vreemden" die een boek komen ruilen. Overige bieb sluiten (ook Zevenbergen). 
Boeken bestellen via internet en afhalen op vaste locatie per kern (bv huis van de 
wijk).

 €    -75.000,00  

N5 Geld voor coördinatie van taal coaches wie is dit? Regelen via vaste medewerkers 
van Surplus. Je kunt dit in de kernen niet via de Bibliotheken regelen want daar zijn 
geen medewerkers.

 €      -8.000,00  

N6 Verenigingen betalen straks de rekening als de accommodatie prijzen nog verder 
omhoog gaan. Maak een totaal overzicht van plussen en minnen. Zonder 
verenigingen is er geen leefbaarheid en eenvoudig contributie verhogen betekend 
voor veel leden minder sporten. Ga verenigingen en vrijwilligers in de sport en 
cultuur weer normaal benaderen en ga in gesprek waar zij behoefte aan hebben en 
ga dat faciliteren i.p.v. eigen dure medewerkers die verenigingen "begeleiden".

  

N8 Bewegen voor ouderen kan door verenigingen opgepakt worden.  €    -40.000,00  
N11 Breed pakket aan subsidies. Muziekscholen zijn eerst geschrapt nu wordt het 

individueel onderwijs aangepakt. Als Tafel hebben we te weinig beeld wat er 
bereikt wordt met alle subsidies. Zijn er prestatie afspraken?

  

P1 Verenigingen moeten ook betalen dus politieke partijen kunnen weer zelf plakken 
op de verkiezing borden.

 €    -16.000,00  

P2 Stoppen met Moerdijkse Bode subsidie en de helft naar "In de Klundert, de Ster, 
Fendert Lokaal en klaverblaadje" etc. Lokale initiatieven ondersteunen.

 €    -24.500,00  

P6 Om op het gemeentehuis iets te halen moet je een afspraak maken, dus doen. 
Bezuiniging trekken we in twijfel tenzij je hierdoor FTE kunt reduceren. 

  

S1 Heroverweeg, maar IT infra is belangrijk.   
S2 4 jaar afschrijven voor mobiele telefoons is prima. Vervangen als ze kapot zijn.  €    -33.000,00  
T15 Dagjes mensen laten betalen is een prima idee wel rekening houden met bezoek 

voor vaste inwoners.
  €         100.000,00 

 

T17 Prima dat de gemeente ook naar de eigen organisatie kijkt. Wat we missen is 
efficiëntie i.p.v. projecten die niet doorgaan i.v.m. te weinig ambtenaren.

  

C11 Maatregel speelruimte plannen niet doorvoeren   Heroverweging 
E6 Maatregel Randweg Klundert niet uitvoeren inderdaad niet doorvoeren   



E8 Budget voor beheer extra fietsroutes onduidelijk waar dit besteed wordt. In ieder 
geval niet aan het fietspad Zevenbergen Klundert Fijnaart. Dit heeft achterstallig 
onderhoud. Graag eerst oplossen.

  

E10 Geen inzicht welke paden dit zijn dus inderdaad eerst onderzoeken   

bestaande 
ambities
 
 
 J1 Klundert had een centrum plan en het project Vitale centra. J1 lijkt nu een 

verzameling te worden van beide? Achterstallig onderhoud van de vlonders moet 
nu ook uit dit potje. Snel starten en inderdaad maatregel niet doorvoeren

  

E11a
E11d

Ook met de nieuwe rondweg bij Zevenbergen kan je over de huidige N285 naar 
Zevenbergen. Zet dit project daarom op de lange baan

 €  -500.000,00  

F5 De vesting werken in Klundert zijn in een belabberde staat neem deze op in een 
Klundert MJOP

  

F7a De vesting werken in Klundert zijn in een belabberde staat (zie F5) het is niet 
duidelijk wat er dan in deze ambitie bedoelt wordt. De omschrijving is te breed en 
daarmee een risico

  

F7c Er is veel achterstallig onderhoud aan Botte kreek, Verlaat, Balkengat, De Gracht.   
F8a De linde bomen in het centrum van Klundert, moeten t.z.t. vervangen worden in de 

Molenstraat zijn er diverse bomen inmiddels vervangen. Komt er hier ook een plan 
voor?

  

G7 In de heroriëntatie wil Klundert meegenomen worden om de Niervaert in relatie tot 
ook de gemeenschappelijke school goed vorm te geven. De Niervaert waarbij een 
nieuwe school gebouwd wordt zorgt dat naast de regiofunctie ook het lokale 
gebruik hoger wordt.

  

G11 Ontwikkeling z.s.m. doorvoeren i.v.m. appartementenbouw op oude school locaties 
en de studie naar de Niervaert. Integreer deze projecten.

  

J2 uitvoering aanpakken, maar niet ten koste van budget wat al gereserveerd was voor 
het centrum plan, anders moet dat plan ook weer aangepast worden.

  

Nieuwe 
ambities
 
 
 
 
 
 
 
 
 

N15 Een ambtenaar die sport beleid maakt lijkt ons voldoende. De gemeente moet geen 
uitvoeringsmensen meer hebben die eigenlijk bij verenigingen of bedrijven sport 
aan kunnen bieden. 

  



C6a Er is geen beeld in de Stadstafel wat jeugd professionals doen voor de jeugd in 
Klundert. We lezen wel dat de jeugdzorg erg duur is geworden omdat gemeentes 
iedereen toelaten. Zijn er goede prestatie afspraken en worden de contracten goed 
gemanaged?

  

 €  -933.500,00  €         150.000,00 


